

Notat IDF-møte 26.03.2020

Tilstede

Arbeidstakerorganisasjoner:

NIL: Tanja Larssen, Emil Bekkevold

Odile Barbara

Creo: Andreas Fliflet

Forskerforbundet(FF): Anja Roth Niemi, Stephen Wickler, Michael Strobelt;

Arbeidsgiver:

Lena Aarekol

Anne Aagaard

Saksliste og referat

INFORMASJON FRA ARBEIDSGIVER	Saksinnhold - Innspill i møtet-Oppsummering	NAVN (hvem sin sak)
Informasjon koroanahandtering UiT/UMAK	Lena informerer fra daglig arbeid i Sentral- og Lokal beredskapsgruppe: Innsatsgrupper opprettet innenfor mange ulike områder; eksamen, IT, bygg, øk- og personal mm. - Studentsamskipnaden deltar også på møter i Sentral-BG. - IDF- og studentmøter flere ganger pr. uker sentralt v. UiT Pr dd tre innsatsgrupper ved UMAK; 1. Utdanning/eksamen, 2. Museum – konsekvenser av å holde stengt, økonomisk og personal + alternativer drift/publikum 3. Felt: ulike scenarier og konsekvenser	Lena/Anne
Nytt UMAK styre Møteplan vår - saker	16.4 og 16.6 møtedatoer vår 2020 Saker: <ul style="list-style-type: none">• Utdanning; To nye studier (forsøknader); Scenekunst og Tradisjonsbåtbygging• Forskningsgruppeledelse• Budsjet 2020 - endelig	Oversikt styremedlemmer
Feltarbeid og kontinuitets-vurdering -DAM-info lagt ved -Notat fra fagmiljøet på arkeologi lagt ved	Lena refererer fra nasjonalt museumsmøte: Bergen/Trheim: Gitt klarsignal for under at visse betingelser kan ivaretas Stavanger: Melder om store problemer knyttet til korona Instleder UM: Leder innsatsgruppe Felt, gruppen ikke helt satt ennå Planlegger for ulike scenarier, økte kostnader tilkommer. Må kommuniseres til tiltakshaver. Viktig også å få på ferdigstilt og tilsatt stillingene som er i prosess	
INFORMASJON FRA TILLITSVALGTE		
SAKER TIL DRØFTING		
Organisering nivå 4 - Forslag til opprettelse av faggrupper Kunstakademiet	Til videre diskusjon og avklaring.	Notat fra instituttleder KA lenket her
Forskningsgruppeledelse	Skal etter planen behandles i UMAK styret i april. Er sendt på høring til instituttene Forskningsgruppeledelse må dekkes av strategimidler	Notat under arbeid ligger lenket her

Arbeid med budsjettfordelingsmodell	Innspill fra tillitsvalgte i møtet: <ul style="list-style-type: none"> • Viktig at det blir en konkret diskusjon • Viktig at prosessen blir riktig og involverende • Komplekst og usikker mht konsekvenser • Må ha budsjettinnsyn • Arbeidsgiver: Ikke nødvendigvis store endringer, men nødvendig å få fastsatt en struktur 	Utkast til fremdrift ligger her
EVENTUELT		

Notat IDF-møte 15.04.2020

Tilstede

Arbeidstakerorganisasjoner:

NTL: Tanja Larssen, Emil Bekkevold

Odile Barbara Wallerath

Creo: Andreas Fliflet

Forskerforbundet(FF): Anja Roth Niemi, Stephen Wickler, Michael Strobelt; Hilde s. Blix

Arbeidsgiver:

Fra fellesadm: Gunhild Stavem/Jan Ove Mortensen

Lena Aarekol

Anne Aagaard

Saksliste og referat

INFORMASJON FRA ARBEIDSGIVER		
	Gjennomgang av Hovedavtalen i staten	Presentasjon ligger lagre i filer

Notat IDF-møte 20.05.2020

Tilstede

Arbeidstakerorganisasjoner:

NTL: Tanja Larssen, Emil Bekkevold

Creo: Fred Glesnes

Forskerforbundet (FF): Anja Roth Niemi, Stephen Wickler, Michael Strobelt; Hilde S. Blix

Verneombud: Kristian Nyvoll

Fravær: Odile O. Wallerath

Arbeidsgiver:

Lena Aarekol

Anne Aagaard

Saksliste og referat

INFORMASJON FRA ARBEIDSGIVER	Saksinnhold - Innspill i møtet-Oppsummering	NAVN (hvem sin sak)
FASTE SAKER		Lena/ Anne
Regnskap og økonomi	Ikke noe nytt	
Status personal	<ul style="list-style-type: none">Økonomistilling lyst utTo nye rekrutteringsstillinger til fordelingPianotekniker musikkonservatoriet lyst ut	•
Saker og vedtak i styre, råd og administrasjon av betydning for ansatte	<ul style="list-style-type: none">Tilsettingsutvalg opprettet; første møte planlagt 2. juni. Styres fra fellesadministrasjonenProsess søknader strategiske midler og FoU-midler - innspill fra tillitsvalgte? Innspill i møtet: -Burde være en prosess/dialog mht vedtak som medfører avkorting av midler og om det er hensiktsmessig. Dersom ikke prosjektet ble mulig gjennomført, kunne midler bli omfordelt til andre. -Mangler begrunnelser for hvorfor avslag/tildeling. Men mye mer ryddig og synlig enn tidligere -Interessant å samle info for hvordan det løses på de ulike enhetene, informasjonsrunde - dele erfaringer og prosesser. Rådenens medvirkning: -UM rådet anbefalt: Ønsker tydeligere kriterier neste år. - Midlene kommer også for sent ut ettersom de skal brukes samme år. Bør fordeles tidlig på året -Sak om dette kommer opp på utvidet ledermøte førstkommende mandag.UMAK styresaker 16. juni: Om eventuell o-sak Delegasjon av utlysningstekster og bedømmelseskomiteer til direktør. Ønske fra TV at dette diskuteres i TU og vurdere om nødvendig med slik delegasjon.Ny kontorplan UM - innspill fra tillitsvalgte? TV ikke sett oppsummerende løsning, AAA etterlyse	•
Annet; Høring styring og ledelse UiT 2021	Høringsbrev Innspill fra tillitsvalgte? TV: Får tillitsvalgte sett dette før vi sender svaret? LED: Ikke tid til å sende ut i forkant, men vil ikke konkludere i hverken den ene eller den andre retning	Lena

Evaluering av fellestjenester	<p>Det er et pågående arbeid knyttet til evaluering av fellestjenestene. Se lenket oppsummering fra UDIR og intranett for mer info https://intranett.uit.no/detnyeuit?p_document_id=680005</p> <p>Innspill fra tillitsvalgte?</p> <p>TV: Mye mer å diskutere når det ser så store forskjeller mellom paneler og egevaluering.</p> <p>Led: Usikkert hvordan dette tas videre, TV kan avklare med sentralt tillitsvalgte. Antatt at UDIR fremmer forslag til videre oppfølging i styremøtet i juni</p>	
Annet:	<p>Åpning av museer fra 1. juni</p> <p>UiT sentral beredskapsgruppe: Fokus på gjenåpning av campus</p> <p>Åpnet for å foreta helt nødvendige reiser etter avtale med nærmeste leder</p>	Lena
INFORMASJON FRA TILLITSVALGTE		
Info om planlagt vei i området ved Botanisk Hage	<p>Vei under planlegging, vil få store konsekvenser for området</p> <p>Nytt møte med vegvesenet og kommunen i dag</p> <p>UiTs eierinteresser ivaretas av direktør for Bygg og eiendom</p>	Kristian
SAKER TIL DRØFTING		
EVENTUELT		